



27 February 2025
073/Par /24

Dear KG1,KG2, Grade 1 Grade 2Parents,

We wish to offer our sincere congratulations on the beginning of the Holy Month of Ramadhan, which will start soon. School hours will be 09.00 am to 14.00 for KG 1 - Grade 12. Although students should arrive by 08.50 am to prepare for the day. Friday timing is 09.00-12.00.

In accordance with our directive from the Ministry of Education, Art, Music and Physical Education are removed from the timetable during this month.

The school office will be open from 8.00 am-2.30 pm daily Sunday -Thursday and Ms Hannan will be available from 8.30 am-2.00 pm daily. Friday 08.30-12.00 pm.

May we also remind you that the school holidays as approved by the Ministry of Education on the attached school calendar remain **Saturday March 29th** to **Sunday 13th April** with return to school for all students on Monday **14th April** for the start of the Summer Term.

Thanking you for your kind attention.

Yours sincerely,


Jan Brettingham Ms
Principal



التاريخ: 27 فبراير 2025

المرجع: 073/أولياء/ 2024

السادة/ أولياء أمور الصفين الأول روضة، الثاني روضة والصفين الأول، الثاني الكرام،

يسرنا أن نتقدم إليكم بأصدق التهاني بمناسبة شهر رمضان المبارك، نود إفادتكم أنه خلال هذا الشهر الفضيل سيبدأ الدوام لجميع طلاب المدرسة من الصف الأول روضة إلى الصف الثاني عشر من الساعة 9.00 صباحًا وستنتهي الساعة 2.00 ظهرًا ويوم الجمعة من الساعة 9.00 صباحًا إلى الساعة 12.00؛ إلا أنه يجب حضور الطلاب إلى المدرسة في الساعة 8.50 للاستعداد للحصص.

توافقًا مع توجيهات وزارة التربية والتعليم سيتم رفع حصص الرسم، الموسيقى، التربية الرياضية من جدول الحصص خلال هذا الشهر الفضيل.

دوام مكتب المدرسة من الساعة 8.00 صباحًا إلى الساعة 2.30 ظهرًا يوميًا من يوم الاثنين إلى يوم الخميس ويوم الجمعة من الساعة 8.00 إلى الساعة 12.00، ستتواجد السيدة/ حنان بمكتب المدرسة يوميًا من الساعة 8.30 صباحًا إلى الساعة 2.00 ظهرًا.

نود أن نذكر سيادتكم أنه وفقًا للتقويم المدرسي المرفق المعتمد من وزارة التربية والتعليم فإن عطلة الفصل الدراسي من يوم السبت الموافق 29 مارس إلى يوم الأحد الموافق 13 أبريل، سيبدأ الدوام المدرسي للفصل الدراسي الثالث يوم الاثنين الموافق 14 أبريل.

نشكر لسيادتكم حسن تعاونكم.

شكرًا،

جان برتنجهام

المديرة